
Potrjeni predlagani kandidati
V četrtek, 20. februarja, so se sestali delegati vseh temeljnih kandi-

dacijskih konferenc iz ozdov, KS in občinskih družbenopolitičnih or-
ganizacij na prvi seji občinske kandidacijske konference. Sejo je skli-
cal predsednik OK SZDL Janez Lah, vodilo pa delovno predsedstvo.
S tem je končan zadnji del kandidacijskega postopka, ki ga je bilo po-
trebno opraviti pred volitvami delegacij in delegatov, ki bodo 13. in
16. marca.

Delegati so na prvi občinski
kandidacijski konferenci obrav-
navali in sprejeli poročilo volilne
komisije in koordinacijskega
odbora za kadrovska vprašanja
pri predsedstvu OK SZDL o
opravljenih kandidacijskih po-
stopkih v tozdih in KS. V poroči-
lu, ki je bilo delno podano ustno,
je bil govor o celotnem poteku
volilnih priprav od začetkov lan-
skega februarja, v roke pa so
navzoči dobili že prve statistične

analitične podatke o sestavi de-
legacij v občini.

Na občinski kandidacijski
konferenci so delegati sklenili

Ljubljana in skupščini SRS ter
skupščinah SIS mesta in republi-
ke.

Ugotovili so, da na temeljnih
kandidacijskih konferencah ni
bilo nasprotnih ali dopolnilnih
predlogov razen s strani OK
ZSMS, ki ni podprla kandidature
Emila Rojca za podpredsednika
skupščine SRS in Majde Poljan-
šek za predsednico zbora občin

S seje temeljne kandidacijske konference v Polju

tudi javno razpravo o predlaga-
nih možnih kandidatih za nosilce
najodgovornejših funkcij v ob-
činski skupščini in skupščinah
SIS občine. Določili so kandidata
za predsednika IS skupščine ob-
čine in opredelili postopek za
člane izvrsnega sveta.

Seveda so delegati občinske
kandidacijske konference spre-
govorili ludi o evidentiranih
možnih kandidatih za predsed-
nika in člane predsedstva SRS, za
delegate zveznega zbora skupš-
čine SFRJ, za delegate zbora re-
publik in pokrajin skupščine
SFRJ ter za nosilce vodilnih in
drugih funkcij v skupščini mesta

skupščine SRS; temu stališču se
je pridružila večina delegatov
OKK.

Sicer je bilo danih še več
splošnejših vsebinskih sugestij,
kot starostna omejitev, več kan-
didatov za posamezne funkcije,
preprečevanje horizontalnega
krozenja delegatov in podobno.

V razpravi so sodelovali: dr. Dimi-
trij Stiasnv. Joie Benčina, Jože Mi-
klavič, Leon Toplek in Janez Lah.
Zaradi zapisa po končani redakriji
smo prostorsko omejeoi in bomo o
puročilu ter razpravi več napisali v
Kaslednji številld. ki izide 12. marcm.

S.G.


